
Sammanfattning styrelsemöte 1 - 4 maj 2023  
 

Närvarande:  Pernilla Corsing, Aurélie Herlevsson, Anders Ebbesson, Göran Kronborg, Erik 
Broddesson, Martina Hemsle. Frånvarande: Michael Kongebro Madsen 

 
 

• Allmän uppdatering 
o Överlämning och informationsutbyte har skett mellan avgående och 

tillträdande ordförande. 
o Orientering och informationsutbyte har skett mellan tillträdande ordförande 

och Backarnas gård. 
o Städning av omklädningsrum. GK har haft kontakt med städfirman och 

meddelat missnöje och behov av förbättring. Uppryckning har skett. 
o Klagomål på entreprenör som kört med tunga fordon och förstört mark. Vi 

konstaterar att beställaren har ansvaret.  
o Högtryckstvätt trasig, ny köps in. 
o Diskussion om hemsidan, vissa delar behöver lösas/utvecklas. 
o Arvoden f.g. år: 

▪ Info kring suppleanternas arvode för f.g. verksamhetsår. 
▪ Info om att 50% av arvodet till ordinarie ledamöter utbetalas i 

september och resterande i maj 2024. 
o GK informerar att kommunens miljöenhet informerat att egenkontroll bör 

vara ett styrelseansvar. Därmed kvarstår denna uppgift för GK tillsvidare. 
o AH informerar om SMS supertext, fler i styrelsen ska få tillgång. SMS är bättre 

infokanal än mail och bör ersätta mail helt på sikt. 
 

• Ekonomi & Budget 
o AE går igenom budget och utfall för april. 
o Inledande diskussioner kring budget 2025 
o Innevarande års budget (2023) diskuterades 

▪ Beslut om att från 1 juni/i samband med poolöppning ökar vi bastuns 
öppettider till 8-24 veckan runt. Gäller under poolsäsongen eller tills 
nytt beslut tas. 

o Arvoden verksamhetsår 2023-24 beslutades baserat på stämmans beslut om 
arvode  

 

• Underhållsplanen 
o Hela planen anpassas till PDF och publiceras. 
o Diskussion om uppbyggnad av underhållsplanen framgent 

 

• Solcellsanläggning 
o Beslut om enkät. SMS med länk till survey skall göras. 

 
 
 


